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Skrivelse om hybridgräsplaner på Sportgärdet 
 
Att bristen på idrottsytor i vår del av staden är stor är inget nytt och därför var det glädjande 
när idrottsnämnden kunde fatta beslut om två hybridgräsplaner på Sportgärdet som kommer 
att kunna börja användas för både den lokala idrottsrörelsen och för spontanidrott våren 2023. 
Vi har dock invändningar mot höjden på staketet runt hybridgräsplanerna. Säkerhetsaspekten 
är mycket viktig att ta i beaktande. Många människor, både barn och äldre, promenerar och 
cyklar på Gärdet, bil- och busstrafik passerar i närheten. Hårda bollar kan orsaka allvarlig 
skada varför ett bra staket är av vikt. En lämplig avvägning mellan dessa faktorer och de 
estetiska värdena behöver göras. 
 
Många närboende och förbigående har kontaktat oss om huruvida det möjligt att sänka höjden 
på stängslet som stör sikt och förfular denna gröna idrottsoas och vill med anledning av det 
ställa ett antal frågor till förvaltningen: 
 
1. Var stadsdelsförvaltningen medveten om den höga höjden av stängslet vid installation?  
2. Följer staketets höjd normen för skyddsstaket mot att fotbollar inte ska kunna fara ut på 

angränsande trafikerade gator?  
3. Nu när planerna är färdigställda undrar vi hur möjlighet till toalettbesök och 

omklädningsrum ser ut i samband med aktivitet på hybridgräsplanerna? Finns det något 
identifierat behov?


